
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

22 березня  2017 року                         м. Черкаси                                            № 14 

       
 

 

засідання постійної комісії  обласної  

ради з питань регламенту, місцевого  

самоврядування, забезпечення   

правопорядку та захисту прав людини 
 
 

Всього членів комісії  -   7 
 

ПРИСУТНІ  -  5: 

голова  постійної комісії    – Лошков О.Г., 

члени комісії: Галушко В.М., Давиденко О.Г., Овчаренко М.С.  

Маргарян А.Д. ( з питань 7-12 порядку денного) 
 

ВІДСУТНІ  -  2:   

Куліков С.С.,  Ткаченко А.М. 

                                    

Запрошені список додається (додаток 1) 

 

В засіданні взяли участь: 

працівники виконавчого апарату обласної ради: 

Бреус О.В., Мазур Л.О.  
 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ:  

1. Про клопотання щодо нагородження Почесною грамотою Верховної Ради 

України Болотова В. С.  
Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович  

- голова постійної комісії 

Демиденко 

Сергій Миколайович 

- 

 

директор Департаменту містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального господарства  

облдержадміністрації 
 

2. Про клопотання щодо нагородження Почесною грамотою Верховної Ради 

України Грошева В. В.  
Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович  

- голова постійної комісії 
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3. Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 25.03.2016             

№ 4-6/VIІ «Про Програму забезпечення правопорядку, запобігання протидії корупції 

в області на 2016 – 2020 роки»  
Доповідає: 

Іванько 

Віктор Михайлович  

- заступник начальника управління Головного 

управління Національної поліції в Черкаській області 
 

4. Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 15.02.2011№4-3/VI 

«Про програму боротьби з браконьєрством, збереження водних живих ресурсів та 

забезпечення безпеки судноплавства на водних об'єктах Черкаської області на 2011-

2015 роки» (із змінами № 5-4/VI  від 29.04.2011, № 24-2/VI від  09.08.2013,   № 25-5/VI  від 

25.10.2013, № 32-6/VI від 27.06.2014) (закінчився термін дії)  

Доповідає: 

Іванько 

Віктор Михайлович  

- заступник начальника управління Головного 

управління Національної поліції в Черкаській області 

 

5. Про хід виконання рішення обласної ради від 21.06.2013 №23-2/VI «Про 

Програму підвищення рівня безпеки дорожнього руху на території Черкаської 

області на період до 2016 року» (із змінами № 24-2/VI від 09.08.2013, № 25-5/VI від 

25.10.2013, № 42-9/VI від 28.08.2015, № 5-57/VIІ від 03.06.2016) (закінчився термін дії)  

Доповідає: 

Рябоконь 

Василь Іванович 

- завідувач сектору юридичного забезпечення 

регіонального сервісного центру МВС в Черкаській 

області 
  

 6. Про затвердження Програми підвищення рівня безпеки дорожнього руху на 

період до 2020 року   
Доповідає:   

Чубань  

Сергій Васильович 

- начальник упpaвління транспорту, дорожнього 

господарства та оборонно-промислового комплексу 

облдержадміністрації 
 

 

7. Звіт за 2016 рік про виконання рішення обласної ради від 05.03.2015                

№38-1/VI «Про Стратегію регіонального розвитку Черкаської області на період                

до 2020 року».  
Доповідає:   

Карманнік  

Роман Володимирович 

- начальник Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації 
 

 8. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 

2017 рік     
Доповідає:   

Карманнік  

Роман Володимирович 

- начальник Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації 
 

9. Звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік  
Доповідає:   

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

 

- директор Департаменту фінансів облдержадміністрації 
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 10. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII 

«Про обласний бюджет на 2017 рік»  

Доповідає:   

Кравченко  

Наталія Миколаївна  

- директор Департаменту фінансів облдержадміністрації 

 
 

 11. Про делегування повноважень обласної ради обласній державній 

адміністрації   

Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович  

- голова постійної комісії 

 

12. Про звернення головного лікаря комунального закладу «Черкаський 

обласний центр медико-соціальної експертизи Черкаської обласної ради»  
Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович  

- голова постійної комісії 

 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
 

1. СЛУХАЛИ:  

Демиденка С. М., який поінформував, про клопотання Всеукраїнської організації 

«Український літопис» щодо нагородження Почесною грамотою Верховної Ради 

України Болотова В. С.  

Витяг із протоколу засідання творчого колективу ВО «Український літопис» 

додається (додаток 2). 

 

В обговоренні взяли участь:  Давиденко О.Г., Лошков О.Г., Овчаренко М.С.  

 

Лошков О.Г., вніс пропозицію підтримати  клопотання щодо нагородження 

Почесною грамотою Верховної Ради України Болотова В. С. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 3). 

"За" - 3 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 

2. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

клопотання щодо нагородження Почесною грамотою Верховної Ради України 

Грошева В. В.».  

Проект рішення додається (додаток 4). 

 

ВИСТУПИВ: Грошев В. В., який поінформував про свою трудову діяльність, 

досягнення  та коротко відповів на запитання членів постійної комісії. 

 

В обговоренні взяли участь: Галушко В.М., Давиденко О.Г., Лошков О.Г., 

Овчаренко М.С.   
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ВИСТУПИВ:  

Овчаренко М.С., вніс пропозицію підтримати  та рекомендувати розглянути 

проект рішення обласної ради «Про клопотання щодо нагородження Почесною 

грамотою Верховної Ради України Грошева В. В.» на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 5). 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

3. СЛУХАЛИ:  

Іванька В.М., який поінформував про хід виконання рішення обласної ради від 

25.03.2016 № 4-6/VIІ «Про Програму забезпечення правопорядку, запобігання 

протидії корупції в області на 2016 – 2020 роки». 

Інформація додається (додаток 6).  
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

 ВИСТУПИЛИ:  

Лошков О.Г., висловив зауваження щодо подання неповної інформації 

виконавцями Програми.  
 

Овчаренко М.С.  запропонував інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради від 25.03.2016 № 4-6/VIІ «Про Програму забезпечення правопорядку, 

запобігання протидії корупції в області на 2016 – 2020 роки» взяти до відома. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 7). 

"За" - 3 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 

4. СЛУХАЛИ:  

 Іванька В.М., який поінформував про хід виконання рішення обласної ради від 

15.02.2011№4-3/VI «Про програму боротьби з браконьєрством, збереження водних 

живих ресурсів та забезпечення безпеки судноплавства на водних об'єктах 

Черкаської області на 2011-2015 роки» (із змінами № 5-4/VI  від 29.04.2011, № 24-

2/VI від  09.08.2013,   № 25-5/VI  від 25.10.2013, № 32-6/VI від 27.06.2014). 

Інформація додається (додаток 8).  
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Лошков О.Г., висловив зауваження, що не всі виконавці Програми брали 

участь у підготовці загальної інформації.  
 

Овчаренко М.С. запропонував інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради від 15.02.2011№4-3/VI «Про програму боротьби з браконьєрством, 

збереження водних живих ресурсів та забезпечення безпеки судноплавства на 

водних об'єктах Черкаської області на 2011-2015 роки» взяти до відома та погодити 

зняття з контролю рішення обласної ради у зв’язку із закінченням терміну його дії. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 9). 
 

"За" - 3 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 
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5. СЛУХАЛИ:  

Рябоконя В.І., який проінформував про хід виконання рішення обласної ради 

від 21.06.2013 №23-2/VI «Про Програму підвищення рівня безпеки дорожнього руху 

на території Черкаської області на період до 2016 року» (із змінами № 24-2/VI від 

09.08.2013, № 25-5/VI від 25.10.2013, № 42-9/VI від 28.08.2015, № 5-57/VIІ від 

03.06.2016). 

Інформація додається (додаток 10).  
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Лошков О.Г., висловив зауваження, що виконавці не надали звіт за всі роки дії 

Програми.  
 

Овчаренко М.С. запропонував інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради від 21.06.2013 №23-2/VI «Про Програму підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на території Черкаської області на період до 2016 року»  взяти до 

відома та погодити зняття з контролю рішення обласної ради у зв’язку із 

закінченням терміну його дії. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 11). 
 

"За" - 3 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

 Чубаня  С.В., який проінформував про проект рішення обласної ради «Про 

затвердження Програми підвищення рівня безпеки дорожнього руху на період до 

2020 року».  

 Проект рішення додається (додаток 12).  

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Лошков О.Г., вніс пропозицію підтримати  та рекомендувати розглянути 

проект рішення обласної ради «Про затвердження Програми підвищення рівня 

безпеки дорожнього руху на період до 2020 року» на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 13). 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

7. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який поінформував про хід виконання у 2016 році рішення 

обласної ради від 05.03.2015  №38-1/VI «Про Стратегію регіонального розвитку 

Черкаської області на період до 2020 року». 
 

Інформація додається (додаток 14).  

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
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ВИСТУПИВ:  

Овчаренко М.С.  запропонував інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради від 05.03.2015  №38-1/VI «Про Стратегію регіонального розвитку 

Черкаської області на період до 2020 року» взяти до відома. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 15). 

"За" - 3 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 2, "Не голосувало" - 0. 

8. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2017 рік». 

Проект рішення додається (додаток 16).  

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Овчаренко М.С.   вніс пропозицію підтримати  та рекомендувати розглянути 

проект рішення обласної ради «Про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2017 рік» на пленарному засіданні обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 17). 

"За" - 3 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 2, "Не голосувало" - 0. 

9. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

Звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік». 

Проект рішення додається (додаток 18).  

 

В обговоренні взяли участь: Галушко В.М., Давиденко О.Г., Лошков О.Г., 

Овчаренко М.С.  

 

Овчаренко М.С., вніс пропозицію підтримати  та рекомендувати розглянути 

проект рішення обласної ради «Про Звіт про виконання обласного бюджету за 2016 

рік» на пленарному засіданні обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 19). 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 

10. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII «Про обласний 

бюджет на 2017 рік». 

Проект рішення додається (додаток 20).  

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Лошков О.Г., вніс пропозицію підтримати  та рекомендувати розглянути 

проект рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 
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23.12.2016 № 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік» на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 21). 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

11. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г., який проінформував про проект рішення обласної ради «Про 

делегування повноважень обласної ради обласній державній адміністрації».  

Проект рішення додається (додаток 22).  
  

Лошков О.Г.,  вніс пропозицію підтримати  та рекомендувати розглянути 

проект рішення обласної ради «Про делегування повноважень обласної ради 

обласній державній адміністрації» на пленарному засіданні обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 23). 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

12. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г., який проінформував, щодо  звернення головного лікаря 

комунального закладу «Черкаський обласний центр медико-соціальної експертизи 

Черкаської обласної ради».  

Копія звернення додається (додаток 24). 
 

ВИСТУПИЛИ: Хворостяненко О.В., Мушієк М.Г., Гайович В.Ю. 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

ВИСТУПИВ: 

Давиденко О.Г. з підтримкою пропозиції Мушієка М.Г. про звернення до 

правоохоронних органів щодо перешкоджання депутатської діяльності. 

 

"За" - 2 , "Проти" - 0 , "Утрималося" - 3, "Не голосувало" - 0. 

ВИСТУПИВ: 

Лошков О.Г. з пропозицією звернення головного лікаря комунального закладу 

«Черкаський обласний центр медико-соціальної експертизи Черкаської обласної 

ради» взяти до відома.     
 

"За" - 3 , "Проти" - 0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 1. 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймались. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      О. Лошков  

 

Секретар постійної комісії      А. Маргарян 

 


